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Írásbeli kérdé s

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyű lésrő l szóló 2012.
évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Honvédelmi Minisztériumot vezet ő miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztériu m
vezetőjéhez

„A KDNP-s koszorút kivihetik a katonák, a JOBBIK-ost nem? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

2015 . február 19-én, Tatán, a Tatai Helytörténeti Egyesület és a komáromi Endresz Csopor t
szervezésében emléktábla avatásra került sor Szeverényi Kálmán, 70 éve h ősi halált halt
repülő hadnagy emlékére .

Természetesen én is jelentkeztem, hogy koszorúval szeretném kifejezni tiszteletemet a repül ő
ásznak, aki életét adta hazájáért . A helyszínre érkezésemkor a szervez ő közölte, hogy a
honvédek — mivel tatai elnökünk is velem volt — a párt koszorúját nem vihetik ki a ceremóni a
alkalmával . Ekkor jeleztem, hogy akkor „csak” mint országgyű lési képviselő szeretnék a
főhajtáson részt venni, hogy így ne legyen akadálya a dolognak .
A szervező hölgy, miután megkérdezte a jelen lévő rangidős tisztet, közölte, hogy így se m
tudják kivinni a katonák a koszorúmat .

Ezt tudomásul vettem, de meglepetten tapasztaltam, hogy a város els ő embere lehetett „csak ”
polgármester, nála nem számított a párthovatartozás .



Ezek után joggal gondolom azt, hogy diszkrimináltak, mivel párttagságunk alapján má s
elbánásban részesültem Michl Józseffel, a KDNP helyi prominensével szemben . Ennek
szemtanúi voltak a város elöljárói, civil szervezeteinek képviselői és a megjelent
megemlékezők is. Közéleti tevékenységemmel többük elismerését is bírom, és ez — finoma n
szólva is — furcsa színben tüntetett fel előttük, továbbá alkalmas volt a meglév ő tekintélyem és
megbecsültségem aláásására. Azt sugallták ezzel, hogy mi másodlagos állampolgáro k
vagyunk a városban .

Önök előszeretettel vádolnak bennünket alaptalanul diszkriminatív gondolkodásmóddal ,
ehhez képest itt egyértelműen tetten érhető volt a kettős mérce alkalmazása, ami egy magát
pártatlannak nevező Honvédségnél megengedhetetlen .

Mindezek alapján kérdezem a Miniszter Urat: a magas rangú katonatiszt felülrő l jövő utasítás
alapján cselekedett, vagy saját magától viselkedett etikátlanul ?

Várom érdemi válaszát !

Budapest,2015 . február 20 .

Tisztelettel :
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Jobbik
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